Simple Louch

"تجديد الساحات بحرفية وأناقة"

"Transforming Spaces with Elegance and Precision" اللمسة البسيطة هي شركة متخصصة في تجديد الكاتب والفنادق والنازل السكنية وصالات العرض باستخدام مواد بديلة بتصاميم مبتكرة مثل بدائل الخشب والرخام. نلتزم بتقديم حلول تجديد متيزة تناسب كل الأذواق واليزانيات، مع التركيز على الجودة والسرعة والاحترافية.

At Simple Touch, we specialize in providing modern and innovative interior design solutions using decorative alternatives such as wood and marble alternatives. Our designs blend practical elegance and innovation to meet the needs of commercial Offices, hotels, residential homes, and Showrooms.



GF eimbre ronch

رؤيتنا

أن نكون الخيار الأول لتجديد الساحات الداخلية بأسلوب عصري ومستدام.

رسالتنا تقديم خدمات تجديد إبداعية وذات جودة عالية.



676

Our Vision

To be the premier choice for modern and sustainable interior renovations.



Our Mission

To deliver creative and high-quality renovation services.



GL simple rouch

تجهيز

الكاتب، الفنادق، الطاعم، القاهي، الراكز التجارية، محلات البيع بالتجزئة، صالات العرض، الفلل والشقق السكنية

FIT-OUT

Offices, Hotels, Restaurants, Cafes, Malls, Retail Stores, Showrooms, Villas and Apartments





GF eimbre ronch

خدماتنا





نقدم خدمات متخصصة في تركيب وتجديد الأرضيات باستخدام مجموعة متنوعة من الواد الحديثة والعالية الجودة لتلبية احتياجات العملاء:







تركيب الباركيه

- 🖕 توفير مجموعة متنوعة من أشكال وألوان الباركيه لتتناسب مع مختلف الديكورات.
 - 🖕 استخدام مواد متينة مقاومة للتآكل والرطوبة.

باركيه

تنفيذ دقيق يضمن مظهرًا أنيقًا وطول عمر الاستخدام.

بدائل الخشب

- 🖕 مواد بديلة للخشب ذات جودة عالية تحاكي جمال الخشب الطبيعي.
 - 🖕 مقاومة للماء والخدوش، مما يجعلها مثالية للمنازل والكاتب.
- 🖕 تركيب سريع وفعال مع خيارات تصم مرنة تناسب جميع الأذواق.

بدائل الرخام

- 🖕 مواد حديثة تحاكي مظهر الرخام الطبيعي بجودة فائقة.
- 🖕 وزن أخف وسهولة في التركيب مقارنة بالرخام التقليدي.
- مثالية للأرضيات في الأماكن ذات الحركة العالية مثل المداخل وغرف الجلوس.

تركيب السجاد

🖉 سجّاد

- توفير تشكيلة واسعة من السجاد
- خيارات من السجاد التقليدي والعصري بألوان وأنماط فريدة.
 - عزل حراري وصوتي مميز مع تركيب متقن.

أرضيات الفينيل

- حلول عملية وعصرية بأشكال تحاكى الخشب أو البلاط.
- مقاومة للماء وسهلة التنظيف، مما يجعلها مثالية للمطابخ والحمامات.
 - تركيب سريع وبأسعار تنافسية.





Our Services



Floors



We provide a comprehensive range of flooring solutions to suit all tastes and needs, including parquet, wood substitutes, marble alternatives, carpets, and vinyl.



Floor Alternative





Parquet Installation

- Diverse designs and colors to match any space.
- Durable materials resistant to moisture and wear.
- Precise execution for an elegant and long-lasting finish.

Wood Alternatives

- High-quality materials that mimic the beauty of natural wood.
- Scratch and water-resistant with various design options.
- Suitable for both homes and offices.

Marble Alternatives

GL simple touch

- Lightweight materials replicating the luxurious appearance of marble.
- Easy installation at a lower cost than traditional marble.
- Ideal for high-traffic areas like entrances and living rooms.

Carpet Installation

- A wide selection of carpets suitable for all rooms, from majlis to bedrooms.
- Choices include traditional and modern designs in unique colors and patterns.
- Superior thermal and acoustic insulation with precise installation.

Vinyl Flooring

- Practical and stylish solutions with designs mimicking wood or tiles.
- Water-resistant and easy to clean, perfect for kitchens and bathrooms.
- Fast installation at competitive prices.



خدماتنا





تميز خدماتنا الخاصة بأعمال الأسقف بتقديم حلول عصرية ومتكاملة لتجميل الساحات الداخلية وتحسين وظيفتها. نعمد على تقنيات متطورة ومواد عالية الجودة لتلبية احتياجات العملاء، سواء كانوا يبحثون عن الجمال أو الأداء الوظيفي.

قواطع الألنيوم والخشب







ألواح جبسية





- 🖕 تصم وتنفيذ قواطع عصرية بأسلوب أنيق يناسب جميع أنواع الساحات.
 - 🖕 استخدام الألنيوم والخشب عالي الجودة لتوفير متانة وجمالية فائقة.
 - مثالية لتقسيم الساحات أو إضافة لسة ديكورية مميزة.

الإضاءة المدمجة

- 🖕 تركيب أنظمة إضاءة مدمجة في الأسقف لتحقيق إضاءة متوازنة وجمالية.
- 🖕 استخدام تقنيات LED الوفرة للطاقة مع خيارات ألوان وإعدادات مختلفة.
 - 🖕 تصمم وتنفيذ إضاءة تناسب الجالس، غرف العيشة، والكاتب.

فتحات الأسقف

- إنشاء فتحات زخرفية أو وظيفية في الأسقف تضيف لسة من الفخامة والحداثة.
 - 🖕 تصميات مبتكرة تناسب الأنماط العصرية والكلاسيكية.
 - و تحسين التهوية والإضاءة الطبيعية إذا لزم الأمر.



الديكورات الجبسية

- تصميم وتنفيذ ديكورات جبسية مخصصة تشمل الكرانيش، القباب، والحواف الزخرفية.
- استخدام مواد جبسية عالية الجودة لضمان التشطيب الثالي والمتانة.
 - ديكورات متناسقة تعزز جمالية الساحات الداخلية.

عوازل الصوت

- تركيب عوازل صوت عالية الكفاءة للمساحات التي تتطلب هدوءًا إضافيًا مثل المكاتب وغرف النوم.
 - استخدام مواد متطورة تضمن تقليل الضوضاء بنسبة كبيرة.
 - حلول مخصصة تلبى الاحتياجات الفردية للعملاء.



Our Services



Ceilings Works



Our ceiling services focus on providing modern and comprehensive solutions to enhance the aesthetics and functionality of interior spaces. We use advanced techniques and high-quality materials to meet the diverse needs of our clients.

Aluminum and Wood Partitions



Open Ceilings

Gypsum board



Aluminum and Wood Partitions

- Design and execution of stylish partitions suitable for all types of spaces.
- Use of high-quality aluminum and wood for exceptional durability and aesthetics.
- Ideal for dividing spaces or adding a decorative touch.

Integrated Lighting

- Installation of integrated ceiling lighting systems for balanced and aesthetic illumination.
- Use of energy-efficient LED technology with customizable colors and settings.
- Tailored designs for living rooms, offices, and majlis.

Ceiling Openings

GL simple touch

- Creating decorative or functional ceiling openings to add a touch of luxury and modernity.
- Innovative designs suited for contemporary and classic styles.
- Improved ventilation and natural lighting when needed.

Gypsum Decorations

- Custom design and execution of gypsum decorations, including cornices, domes, and decorative edges.
- High-quality materials ensuring perfect finishes and durability.
- Coordinated decorations to enhance interior space aesthetics.

Soundproofing

- Installation of high-efficiency soundproofing solutions for spaces requiring extra quietness, such as offices and bedrooms.
- Use of advanced materials to significantly reduce noise.
- Customized solutions tailored to individual client needs.



خدماتنا



الأعمال الجدارية



نوفر حلولاً متكاملة لتجميل وتجديد الجدران باستخدام تقنيات ومواد متنوعة لتلبية مختلف الأذواق:











ورق الجدران تشكيلة واسعة من الأنماط والتصاميم لإضافة لسة فنية.

الدهان تنفيذ طلاء احترافى بألوان وتصام<u>م</u> عصرية أو كلاسيكية.

الديكورات الخشبية وبدائل الخشب لمسات أنيقة بجودة عالية تعكس جمال الخشب الطبيعي.

بدائل الرخام مواد حديثة بتكلفة أقل تحاكي فخامة الرخام الطبيعي.

> تلبيسات القماش تصامم مبتكرة تضيف دفئاً وأناقة للمساحات.

تكسيات الألنيوم والزجاج حلول عصرية تضيف لسات فاخرة ومميرة للجدران.

بديل الخشب

حل اقتصادي مقاوم للرطوبة والعوامل البيئية، يُستخدم في الجدران، الأسقف، والأرضيات بتصاميم طبيعية وعصرية.

ألواح الزجاج

ألواح فاخرة تضيف لسة شفافية وأناقة، متوفرة بخيارات مقاومة للخدش وعازلة للصوت.



GF simple rouch

Our Services



Wall works



We provide comprehensive solutions for wall enhancement and renewal using a variety of techniques and materials to suit all preferences.



Wallpaper 🖳 Glass





Painting 🔗 Aluminum Cladding 🔛 Wooden Décor 🌑 Wood Substitutes



Wallpaper

GE simple touch

A wide range of patterns and styles for an artistic touch.

Painting Professional finishes with modern or classic colors and designs.

Wooden Décor & Substitutes Elegant, high-quality finishes mimicking natural wood.

Marble Alternatives Modern materials offering the luxury of marble at a lower cost.

Fabric Wall Coverings Innovative designs adding warmth and elegance Aluminum & Glass Cladding

Contemporary solutions for luxurious and distinctive walls.

Wood Substitutes Cost-effective, moisture-resistant solutions for walls, ceilings, and floors

with natural and modern designs.

Glass Panels

Elegant panels offering transparency and luxury, available in scratch-resistant and soundproof options.







أننفذ تصاميم مميزة للمسطحات الخضراء الداخلية والخارجية باستخدام الزرع الاصطناعي والطبيعي



أماكن الجلوس Seating Areas

مساحات خضراء خارجية Outdoor Green Spaces



زرع اصطناعي خيار عملي وجمالي يدوم طويلاً بأقل صيانة.

> مسطحات خضراء داخلية لمساحات أنيقة ومريحة داخل الباني.

مسطحات خضراء خارجية تصميات طبيعية تضيف حيوية للحدائق والساحات.

أماكن الجلسات تصمم مناطق جلوس مريحة ومتناسقة مع السطحات الخضراء.



Green Space Execution We design exceptional indoor and outdoor green spaces with artificial and natural grass:

Artificial Grass Durable, low-maintenance, and aesthetically pleasing.

Indoor Green Spaces Elegant and relaxing for interior areas. Outdoor Green Spaces Natural designs bringing life to gardens and courtyards.

Seating Areas Comfortable seating zones harmonized with green spaces.









نُقدم حلولاً متكاملة لتجسيد الهوية البصرية والعلامات التجارية من خلال: We offer comprehensive solutions to reflect brand identity through:



ستيكرات

Stickers

essence.

١.	
?	
5	<u> </u>

Signboards and wayfinding signs

High-quality stickers, posters,

Ensuring harmony across all

appealing presentation.

elements for a professional and

and decals to reinforce branding.

that embody the brand's

رايات	
anners	

В

رسومات جرافيك

Graphics



ä	ادي	ٍش	إر	ات

لوحات	

Signage

تصم لوحات إرشادية ولافتات تعكس روح العلامة التجارية.

إنتاج ملصقات، بوسترات، واستيكرات بجودة عالية لتعزيز الهوية.

ضمان التناسق في جميع العناصر الستخدمة لتقديم صورة احترافية وجذابة.







الأنظمـة الذكية Smart System







نظام الاقفال الذكية Smart Locks



المفاتيح والمصابيح الكهربائية Light Bulbs & Switches



أفياش ذكية Smart Sockets



أنظمة الصوت Sound Systems









CCTV Systems

أنظمة الدوائر المغلقة

كاشف الدخان والحريق Smoke Detector

لوحات إرشادية Sign Boards

إضاءات الطوارئ Emergency Lights







كاميرات خارجية Outdoor Cameras



کامیرات داخلیة Indoor Cameras



أنظمة مراقبة Monitoring Systems

نظام التحكم بالدخول والخروج Exit/Entry Control Systems







GL simple touch





CCTV Systems

أنظمة الدوائر المغلقة

فيديو عقد المؤتمرات Video Conferencing



شاشات ذکیة Smart Boards



نظام واي فاي Wi-Fi System



أنظمة الصوت Audio Systems









نحن في اللمسة البسيطة فخورين بضمنا لفريق عمل محترف يتألف من نخبة من الكوادر التخصصة:

المندسون

خبراء في التصم والإشراف الهندسي، يقدمون حلولاً مبتكرة تمّاشي مع أحدث معايير الجودة والابتكار.

الفنيون

فريق مؤهل يمتلك خبرات واسعة في التنفيذ بأعلى درجات الدقة والاحترافية.

مميزات فريق اللمسة البسيطة

- التزام بأدق التفاصيل لتحقيق التميز في كل مشروع.
- تعاون مستر لضان رضا العملاء وتلبية توقعاتهم.
- مهارات متعددة تغطى جميع مجالات الديكور وتجديد المساحات.

Our Team

We at Simple Touch take pride in having a professional team composed of an elite group of specialized experts.

Engineers

Specialists in design and supervision, delivering innovative solutions aligned with the latest quality standards.

Technicians

Skilled professionals with extensive experience in precise and high-quality execution.

Team Advantages

- Attention to detail to achieve excellence in every project.
- Continuous collaboration to ensure client satisfaction and meet expectations.
- Versatile expertise covering all aspects of décor and space renovation.







Organizational structure

To implement projects and work tasks



السؤول عن التخطيط الاستراتيجي وإدارة العمليات العامة وضمان تحقيق أهداف الشروع .Responsible for strategic planning, general operations management and ensuring project objectives are achieved



GF simple rouch









🕼 stco.site 🖄 info@stco.site